
Олексій Муляренко:
«Спорткомплекс на Макарова — це найбільша 
інвестиція в Рівне з часів Віктора Чайки»

На вулиці Макарова у Рівному два роки тому 7 серпня 
стартувало будівництво, про яке рівняни раніше могли 
тільки мріяти. З ініціативи тодішнього голови ОДА, де
путата Рівненської міської ради Олексія Муляренка на 
11 гектарах землі почали зводити сучасний спорткомп
лекс міжнародного зразка.

Н агадаєм о, що перша черга 
спорткомплексу передбачає спо
рудження універсальної спорт
зали для ігрових видів спорту з 
трибунами на 3000 глядацьких 
місць, де можна буде проводити 
змагання обласного, державного 
та міжнародного рівня. Комплекс 
буде б агатоф ун кц іон альн и м , 
тобто окрім спортивних змагань, 
у ньому можна буде проводити 
концерти, виставки, конференції 
та інші заходи.

Також туди переїдуть всі секції 
обласної спортшколи олімпій

ського резерву (ОСДЮСШОР), 
які зараз треную ться в н ен а
лежних умовах, в кілька змін, 
без зручностей, а це понад 800 
спортсм енів. Н ова спортивна 
арена дозволить збільшити удвічі 
кількість вихованців і дасть змогу 
заробляти на своє утримання. 
При прогнозованих витратах на 
її утримання до 10 мільйонів гри
вень на рік вона зможе заробляти 
близько 15 мільйонів.

Важливо, що до прокладених 
туди комунікацій у майбутньому 
зможуть бути підключені інші

побудовані об’єкти інфраструк
тури — готелі, басейн, аквапарк 
тощо. А поки, станом на початок 
серпня цього року, будівельники 
вже повністю звели каркас спорт
комплексу та виконали значну 
частину фасадних робіт.

Додамо, що загальна вартість 
проекту становить трохи біль
ше 300 м ільй он ів  гривень. З 
них вже використано понад 200 
мільйонів. І що головне, кошти 
на будівництво спорткомплексу 
в першу чергу залучають у Рівне 
з держ авного бюджету. Тобто 
для міського бюджету фактично 
жодного навантаж ення немає, 
що, власне, є здобутком для міста. 
Насамперед будівництво — це 
витрати Державного фонду регі
онального розвитку, а також ці
льова програма для будівництва 
палаців спорту.

У 2018 році на будівництво 
спорткомплексу спрямували 66,5 
мільйона гривень. А упродовж 
2019 року залучено загалом понад 
100 мільйонів гривень. Приємно, 
що й у 2020 році фінансування 
будівництва цього важ ливого 
для нашого міста об’єкта буде 
продовжено, а це запорука того, 
що спорткомплекс точно добу
дують. Цьогоріч у рамках ДФРР 
для цього виділяють майже 40 
мільйонів гривень.

Ініціатор будівництва спор
ти в н о го  к о м п л ек су  О лексій  
М уляренко розповідає, що цей 
об’єкт — це потужна інвестиція 
в місто, яка виконуватим е не 
тільки соціальну функцію, а ще

и приноситиме дохід у міську 
скарбницю:

—  Я  народився, виріс і ж иву в 
Рівному. Тут живуть м о ї діти і 
родина. Тому скрізь, де я  працюю  —  

в бізнесі, у  політиці, депутатом  
м іської ради чи очільником Р ів
ненської області, я  завжди роблю  
наш е м іст о кращ им ! М ені осо
бливо приємно, що два роки тому 
мені вдалося залучит и найбільшу 
інвестицію в місто Рівне з часів 
В ікт ора Чайки і розпочат и це 
велике будівницт во спорт комп
лексу, кот рий після заверш ення  
стане не лиш е точкою міського 
розвит ку Рівного, але й центром 
спортивного, культ урного і т у
ристичного життя, справжньою 
перлиною Північно-західного регі
ону України.

До слова, протягом 2016-2019

рок ів , коли  Р івн ен ську  ОДА 
очолював Олексій Муляренко, в 
області було побудовано та роз
почато будівництво близько двох 
сотень об’єктів соціальної інфра
структури: спортивні комплекси, 
медичні ФАПи та амбулаторії, 
дитячі садки, спортм айданчи
ки та футбольні поля тощо. Як 
приклад, команда М уляренка 
збудувала половину шкіл від 
взагалі збудованих за період не
залежності України.

—  Звісно, все це неможливо було 
б без великого колект иву будівель
ників. А  тому напередодні їхнього 
професійного свята хочу привіт а
ти усіх причет них до будівельної 
галузі працівників. Дякую  вам за 
те, що розбудовуєт е наше рідне 
місто, Рівненщину та Україну, — 
додав Олексій Муляренко.


